

สาขาวิชาการออกแบบนิทรรศการและแอนิเมชันสามมิติ เข้ารับการตรวจประเมินการประกันคุณภาพ การศึกษาภายใน ระดับหลักสูตร ประจำปีการศึกษา 2568 ซึ่งจัดโดยฝ่ายแผนงานและประกันคุณภาพ ผ่านระบบออนไลน์ Google Meet จากกรรมการผู้ทรงภายนอก ในวันที่ 8 กรกฎาคม 2569 ที่ผ่านมา ซึ่ง ผลคะแนนประเมินอยู่ในเกณฑ์คุณภาพระดับดี

The Exhibition Design and Three-Dimensional Animation Program underwent the Internal Educational Quality Assurance Assessment at the Program Level for the Academic Year 2025, organized by the Planning and Quality Assurance Division. The assessment was conducted online via Google Meet by a panel of external assessors on July 8, 2026.

The program achieved an assessment result in the Good category, reflecting its commitment to maintaining educational quality standards, continuously improving the curriculum, and enhancing the effectiveness of academic management and learning processes in accordance with internal quality assurance criteria.

展览设计与三维动画专业接受2025学年度专业内部教育质量保障评估

展览设计与三维动画专业于2026年7月8日接受了2025学年度专业层级内部教育质量保障评估。本次评估由学校规划与教育质量保障处组织实施，并通过 Google Meet 在线平台进行，由校外专家评审委员会负责评审工作。

经综合评审，展览设计与三维动画专业获得**“良好”**等级的评估结果，表明该专业各项教育质量指标均达到内部教育质量保障要求，并在课程建设、人才培养、教学管理及专业发展等方面取得了良好成效。

此次评估进一步体现了展览设计与三维动画专业持续推进教育教学改革、完善专业建设体系及提升人才培养质量的成果，同时展现了学院不断强化教育质量保障机制，并积极推动专业建设与国际高等教育质量标准接轨的发展方向。